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Concept verslag van de Gecombineerde vergadering 
Bestuur VBS met vertegenwoordigers werkgroepen 

 
Woensdag 25 oktober 2023, aanvang 19.30 uur 

          Wijkcentrum Stervoorde 
 

 
 
Aanwezig: 
Ineke van Vliet, Robert Flinterman, Joke Eijkelhof (Bestuur), Jacob Schot (BO de Strijp),  
Wim Nijhuis (Darts), Emy Gideonse, Leny Guldemond, Mia van Wissen (Discussiegroep), 
Theo van Leeuwen (SC Muziekbuurt), Rinie van der Elst (Vrouwen Gespreksgroep), Jos 
Reneman (Schilderen), Paul Debrichy (The Swinging Oldtimers), Josje van Swieten 
(Concertcither). 
 
Afwezig (met kennisgeving): 
Frans Batelaan (SC Muziekbuurt), Marjolijn Peters (BO Steenvoorde Noord), Elly Swinkels 
(BO Muziekbuurt), Trix Alexander (BO Steenvoorde Zuid), Ton Hendriks (SC Muziekbuurt), 
Magalie Hooi (BO Steenvoorde Noord), Marianne Koot (SC Muziekbuurt). 
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen van de agenda. 
De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en vraagt of de presentielijst is 
ingevuld. 

- Trix Alexander (BO Steenvoorde Zuid) is gevallen en heeft hierdoor een scheurtje in 
een wervel. Door Joke is er een kaart gemaakt en de vraag is of iedereen hier een 
beterschapswens op wil schrijven. 

- In de agenda staat punt 7 er niet bij. Graag de nummering aanpassen. 
 
2. Ontvangen stukken. 

- Rijswijk Doet. Er konden VVV-bonnen worden aangevraagd voor de vrijwilligers. Dit 
als dank van de Gemeente Rijswijk voor hun inzet. Joke heeft deze aangevraagd en 
na de vakantie uitgedeeld aan de BO’s en de werkgroepen. 

- Bestenzet. De rekening van het activiteitenboekje 2023-2024. 400 van de 12.000 
boekjes waren niet goed gedrukt. Bij de productie worden steeds 400 exemplaren 
geladen. De machine moet aangeven als er iets niet goed gaat. Hierover hebben we 
een goed gesprek gehad met Joost Bestenzet. We kregen een korting van € 100,=. 
Annemie heeft een “verkeerd” exemplaar van ons gekregen. 
De bezorging in Steenvoorde Zuid wordt volgend jaar eerst intern voorbesproken. Dit 
jaar was de afstemming niet optimaal. 

- Welzijn Rijswijk. De rekening van de zaalhuur Stervoorde 2e helft 2023. Deze was 
lager dan die van het eerste halfjaar. Dit komt, doordat wij hadden aangegeven, dat 
er inmiddels minder activiteiten door ons worden georganiseerd. 

- Lucas. De factuur van de Melodie voor de huur van 2023. De discussie loopt nog 
steeds over het bedrag van 2022. Doordat er bijna geen gebruik meer wordt gemaakt 
van de school heeft Robert vorig jaar de helft van de rekening betaald. 
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- Bridge Stervoorde. Hugo Kok en Nicolette Roest vertrekken als wedstrijdleiders per 
1/1/2024. De reden is een verschil van inzicht over de financiën van onze 
gesubsidieerde vereniging. Hugo en Nicolette zijn van mening, dat de Bridge recht 
heeft op extra geld uit voorgaande jaren. Tijdens de vorige gecombineerde 
vergadering heeft Robert nogmaals geprobeerd om Hugo en Nicolette uit te leggen 
wat het betekent om één vereniging te zijn en wat de consequenties zijn van het 
ontvangen van een subsidie van de gemeente. Als er geen opvolgers worden 
gevonden, moet de Bridge stoppen. Daarom kijken we ook of er mogelijk een andere 
activiteit kan komen op de vrijdagmiddag. Heeft iemand een suggestie voor een 
nieuwe activiteit? Robert noemt mond op mondreclame de beste reclame. Wat de 
VBS in elk geval nodig heeft zijn één of meer nieuwe kar-trekkers. 

 
2. Verzonden stukken. 

- Secretariaat VBS. Mail aan de BO’s en werkgroepen met de vraag om door te geven 
wanneer men gebruik wil maken in 2024 van de zalen in Wijkcentrum Stervoorde. 

- Joke vraagt Paul Debrichy (The Swinging Oldtimers) naar de Koningsnach activiteit op 
26 april 2024. 

- Secretariaat VBS. Een uitnodiging aan de vrijwilligers van de BO’s en de werkgroepen 
voor een etentje op 3 december, aanvang 18.30 uur bij de chinees Golden House, 
Waldhoornplein te Rijswijk. 

 
3. Verslag van de gecombineerde vergadering van woensdag 22 maart. 
De piano staat nog steeds in ons kantoor. 
Het verslag is hierbij vastgesteld. 
 
4. Financiën. 
Voor 2024 geldt dat de kosten (de huur van Stervoorde) en de opbrengsten zullen wijzigen. 
Onder voorbehoud zegt Robert dat hij verwacht dat er per saldo meer te besteden zal zijn.  
Het verzoek aan de BO’s en de werkgroepen hier alvast rekening mee te houden en 
wederom nuttige zaken te organiseren in 2024. 
 
Een minder positief bericht is dat het bij ten minste 1 werkgroep niet geland is, dat we als 
VBS 1 vereniging zijn met 1 resultaat. Omdat we een overschot op de jaarrekening terug 
moeten betalen hebben we een uitkomst van nul of negatief. Om dat meer te gaan 
benadrukken gaan we in 2024 voor de bankrekeningen terug naar het oude scenario. Dat wil 
zeggen dat bij iedere BO en werkgroep het banksaldo van 31 december op nul wordt gezet. 
Dat had nooit de voorkeur, maar het leidde helaas bij ten minste 1 werkgroep tot het idee 
dat zij een spaarpot hadden. Aangezien je niet kunt sparen als je winst nul is, moet dat dan 
maar langs deze weg inzichtelijk worden. 
 
Die afroming zal niet op 1 januari van een jaar plaatsvinden, omdat het de werkgroep of BO 
dan lastig maakt eventuele betalingen te doen. Vermoedelijk vindt de afroming plaats na 
ontvangst van de gemeentelijke subsidie. Inmiddels hebben de werkgroepen dan weer 
contributie ontvangen en kunnen die weer vooruit. 
 
Voor de goede orde: degenen met contant geld, dit behoeft niet afgedragen te worden/geen 
afroming. Dat zijn toch meestal geringe bedragen en is een hoop gedoe. Uiteraard blijft het 
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scenario bestaan, dat als een BO of werkgroep extra geld nodig heeft, zij hiertoe altijd een 
verzoek kunnen indienen. De afroming doet daar geen afbreuk aan. 
 
5. 50-jarig jubileum VBS in 2024. 
Het feest is op zaterdag 14 september 2024 bij Paviljoen Te Werve, Huys de Wervellaan 110  
te Rijswijk. Er komt nog een officiële uitnodiging. 
Het feest begint om 13.30 uur met een ontvangst. Van 14.00 – 17.00 uur is er muziek. Vanaf 
17.30 een buffet en om 20.00 uur is het einde van het feest. 
Paul Debrichy van The Swinging Oldtimers gaat nog een keer langs bij Te Werve om te kijken 
waar de muziek kan staan om te spelen. 
 
6. Stand van zaken bij de bewonersorganisaties en de sociaal culturele werkgroepen. 

- Sociaal Cultureel Muziekbuurt.  Er is nog geen nieuws te melden over de toekomst 
van de Marimbahal. Volgens de nieuwe gebiedsregisseur komt er geen padel club. Er 
is sprake van 4 opties. 

- Kaartclub. Deze is niet tevreden over de Brede School. Na overleg met de leden 
wordt er eerst gewacht op wat de toekomst gaat brengen. 

- Concertciter. Deze werkgroep heeft naar aanleiding van het activiteitenboekje er een 
nieuw lid bij. 

 
- Sociaal Cultureel Stervoorde. Welzijn Rijswijk heeft nog steeds geen officieel bericht 

verzonden over de ingangsdatum van het zelfbeheer in Stervoorde. Op vrijdagavond 
opent en sluit het Projectkoor sinds 1 oktober. Als er geen koor is komt Wim Nijhuis 
(Darts) om 18 uur en sluit hij de deur om 20.00 uur. Op die avond is er geen bar en 
komt de beheerder om 22.30 uur Stervoorde afsluiten. Bij de Darts zijn er weer 3 
nieuwe leden bijgekomen. 

- Discussiegroep. De Discussiegroep is op zoek naar jongere leden. De flyer hangt in de 
hal en Ineke zal hierover een berichtje op FB zetten. 

- Schilderclub. De Schilderclub heeft in april/mei 2024 weer een expositie in 
Stervoorde. Het thema is sport/beweging. 

- Gespreksgroep. De Gespreksgroep heeft er 2 nieuwe leden bij na het verschijnen van 
het activiteitenboekje. 

- Creatieve Ochtend. De Creatieve Ochtend heeft 30 deelnemers die nog steeds met 
veel plezier kaarten maken. In mei 2024 bestaan ze (net al de VBS) 50 jaar. 

 
- Bewonersorganisaties. 
- Het Sinterklaasfeest wordt gevierd op woensdag 29 november en wordt 

georganiseerd door de 4 Bewonersorganisaties. 
- BO De Strijp. Op 29 september was het 25-jarig jubileum. Het buurtnieuws verschijnt 

op 1 november. Op 14 december is de Kerstbingo in Sportpark Irene. 
 

- Evenementen. 
- In de Week van de Eenzaamheid heeft Truus Hoekstra op 28 september een bingo 

gedaan met koffie en wat lekkers. Dit is vermeld in de activiteitenkalender via de 
Gemeente in Groot Rijswijk.  
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- Er is een gesprek geweest met Roan Looije (beheerder). Hij opperde b.v. een 
filmmiddag, Hollandse maaltijd en nazit. Hierbij denken aan een mobiel pinapparaat 
voor de betalingen. De Schilderclub heeft hier al goede ervaringen mee. 

- Over het Koningsnachbal 2024 gaat Paul Debrichy weer in overleg met Marjan van 
Delft.  

- Truus Hoekstra wilde meedoen met het Strandwalfestival, maar was te laat met 
aanvragen. Volgend jaar op tijd een kraam aanvragen. Misschien willen er wel meer 
meedoen. 

 
7. W.v.t.t.k. 
Op verzoek van Marianne Koot zullen in 2024 alle vergaderingen op een dinsdag worden 
gehouden. De volgende vergadering is op dinsdag 16 januari 2024. 
 
8. Rondvraag. 

- Wim Nijhuis bedankt het bestuur voor hun inzet. 
- Paul Debrichy vraagt of er een draaiboek is van de Koningsnach. Ineke stuurt hem de 

gegevens toe van degene, die deze activiteit voor de corona organiseerde. 
 
9. Sluiting en borrel. 
Ineke sluit om 21.15 de vergadering, bedankt iedereen voor zijn/haar komt en nodigt 
iedereen uit voor een drankje. 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
  
 
 

 

 
 


